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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro sociální politiku ZHMP   

ZÁPIS z 17. jednání 
Výboru pro sociální politiku ZHMP konaného dne 8. 10. 2020 v 15:00 hod. 

on-line v prostředí Cisco Webex, ,  
     

 
Přítomni: Mgr. Eva Horáková, Martin Arden, prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr., MSc., Ing. Jakob Hurrle, Mgr. Nikol  

Marhounová, Ing. Patrik Nacher, JUDr. Petr Novotný, Zdena Štěpánková, Ing. Monika Weinerová, Mgr. 
Radek Schindler  

Omluveni:   
Nepřítomni: PharmDr. Petr Fifka, Ing. Alexandra Udženija  
Hosté: radní Mgr. Milena Johnová, PhDr. Tomáš Klinecký, ředitel SOV MHMP   
Jednání řídila: Mgr. Eva Horáková       
 

Text zahájení: 

Jednání Výboru se vedle jeho členů a stálých hostů zúčastnil též ředitel fy Ergotep pan Ing. Jiří Černý s kolegou Karlem 
Machotkou. 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Volba ověřovatele zápisu 

2. Schválení programu jednání 

3. Vzetí na vědomí zápisu z minulého jednání 

4. Souhrnná informace o tiscích v sociální oblasti schválených ZHMP 

5. Informace o tiscích předkládaných ZHMP (R-37827) 

6. Informace o aktuální situaci v příspěvkových organizacích hl. m. Prahy 

7. Různé 

8. Prezentace firmy Ergotep, družstvo invalidů 
 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Volba ověřovatele zápisu 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 

Usnesení č. U-VS-0110 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
ověřovatele zápisu 17. jednání Výboru pro sociální politiku, kterým je JUDr. Petr Novotný 

přijato jednomyslně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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2. Schválení programu jednání 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 

Usnesení č. U-VS-0111 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
program 17. jednání Výboru pro sociální politiku v předloženém znění 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 1 

3. Vzetí na vědomí zápisu z minulého jednání 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 

Usnesení č. U-VS-0112 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  
zápis ze zářijového jednání Výboru pro sociální politiku v předloženém znění 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 1, mimo místnost: 1 

4. Souhrnná informace o tiscích v sociální oblasti schválených ZHMP 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 

Usnesení č. U-VS-0113 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  
informaci o tiscích v sociální oblasti schválených ZHMP v září 2020 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 1 

5. Informace o tiscích předkládaných ZHMP (R-37827) 

Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 
Paní předsedkyně představila tisk R-37827, v němž se jedná o změnu zřizovací listiny centra sociálních služeb Praha. 
Konkrétně jde o doplnění nově svěřovaného nemovitého majetku, budovy č.p. 107/8, jiná stavba, na pozemku 
parcelní číslo 4 a pozemek – zastavěná plocha a nádvoří, parcelní číslo 4 o výměře 392 m2, vše katastrální území 
Malešice. Předmětné nemovitosti bude organizace využívat k výkonu sociálních služeb nízkoprahové denní centrum 
a noclehárnu a jejich využívání za tímto účelem je jedním z prvků procesu decentralizace nízkoprahových sociálních 
služeb pro osoby bez přístřeší na území hl. m. Prahy. Pan ředitel Klinecký doplnil, že vznikne nové denní centrum a 
noclehárna v oblasti, kde je vyšší výskyt lidí bez domova. Provozování obou zařízení bude mít na starosti Armády 
spásy. Paní předsedkyně uvedla, že má zprávy o tom, že MČ Praha 10 má jiné záměry s touto budovou. Paní radní 
Johnová k tomu dodala, že MČ Praha 10 má záměr v témže areálu budovat komunitní centrum a původně se 
domnívali, že jde o stejný objekt. Jedná se ale o různé objekty se samostatnými vchody, takže se ty projekty 
nevylučují. 

Usnesení č. U-VS-0114 

Výbor pro sociální politiku ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  
informaci k tisku R-37827 k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hlavního města Prahy 

Centrum sociálních služeb Praha a doporučuje ZHMP materiál projednat a schválit v předloženém znění 

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 1, mimo místnost: 0 

6. Informace o aktuální situaci v příspěvkových organizacích hl. m. Prahy 
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Pan ředitel Klinecký informoval o současné situaci v příspěvkových organizacích HMP. Aktuálně jsou nakaženi 3 
klienti, z toho 1 je v nemocnici. V tuto chvíli je 12 zaměstnanců covid+. Organizace, nejen PO HMP, byly opakovaně 
vyzývány k vytváření zásob OOP na 2-3 měsíce. Z iniciativy MHMP bylo upraveno nařízení Hygienické stanice HMP 
v tom smyslu, aby v odůvodněných případech byly umožněny návštěvy v pobytových zařízeních sociálních služeb, 
dále byla obnovena činnost létajících krizových týmů ve spolupráci s odborem ZDR a hygienickou stanicí (pomoc se 
zvládnutím situace, konzultace organizačně-technických řešení, nalezení bezpečných prostor pro návštěvy). HMP 
nakoupilo vakcíny proti chřipce a budou distribuovány prostřednictvím odboru ZDR poskytovatelům soc. služeb, kteří 
projevili zájem. 
 
Paní radní Johnová doplnila, že HMP se snaží zajistit místo, kam by bylo možné překládat křehké seniory ze sociálních 
služeb. Je možné využít jedno patro Městské nemocnice následné péče (až 30 lůžek).  
 
Na jednání ZHMP bude dozařazen tisk týkající se změny zřizovací listiny DS Zahradní Město ve smyslu zřízení 
odlehčovací služby pro seniory, kteří přišli o pečovatele (onemocnění v rodině nebo personální výpadek sociálních 
služeb).  

7. Různé 

V rámci různého pan Hurrle vznesl dotaz na dostupnost lékařské péče v akutních případech souvisejících s nákazou 
covid-19. K tomu zaznělo, že existují standardní systémy, které lze využít – praktický lékař nebo zdravotnická 
záchranná služba. Využití hotelů pro nemocné lidi je problematické z důvodu bariérovosti a pro účely péče ne zcela 
optimálního materiálního vybavení. Lepší variantou je hledat volná lůžka ve zdravotnických zařízeních nebo možnosti 
„zahuštění“. 
 
Pan Nacher zmínil, že se na něho obracejí provozovatelé hotelů a nabízejí volné kapacity. Případné konkrétní nabídky 
lze přeposílat panu řediteli Klineckému a budou dále předávány odboru BEZ. 
 
Paní předsedkyně připomněla bod z minulého jednání, který se týkal zjištění podrobnějších informací k výběrovému 
řízení na dopravu pro osoby s postižením. Stručně informovala, že ROPID původní VŘ zrušil a aktuálně připravuje 
nové. Podrobnější informace budou podány na příštím jednání Výboru. 

8. Prezentace firmy Ergotep, družstvo invalidů 

Na závěr jednání byla uskutečněna prezentace fy Ergotep, která působí v oblasti sociálního podnikání. 
K videokonferenci se připojil ředitel firmy Ing. Jiří Černý a jeho kolega Karel Machotka, kteří ve 3 prezentacích 
představili historii a současnost firmy Ergotep, projekt Ergoprogress (inovační řešení v přístupu k zaměstnávání osob 
se zdravotním postižením) a projekt RAEDA (nový design invalidního vozíku). Přednesené prezentace byly 
v elektronické podobě zaslány členům Výboru. 
 

 

 
Na závěr paní předsedkyně poděkovala zúčastněným a ukončila jednání v 16:25 hod. 

 

 

 

 

 

 

Ověřil: JUDr. Petr Novotný, člen Výboru pro sociální politiku ZHMP  
 
Zapsal: Mgr. Radek Schindler, tajemník Výboru pro sociální politiku ZHMP   

Mgr. Eva Horáková 
předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP 

  
  


